
Referat FAU- møte 5 , torsdag 20.02.25 

Sted: Malmheim skole, 2.etg 

Tilstede: Kjetil, Helene, May Brit, Cecilie, Linda og Dagny 

Fraværende: Unni, Ane, Bjørg Elen 

 

 Saker Hvem 

1 Gjennomgang av referat 
Ok.  

May Brit 

2 Oppfølgingssaker 
Foreldremøte – Det blir møte 13.mars med tema «robuste barn» med 
Hans Skjæveland. Vi har fått låne aktivitetssalen nede i Julebygdhallen. 
Kjetil har ordnet dette og snakket med barnehagen, at vi kan ha felles 
møte med de likevel. Dette er de interessert i.  
Linda kjøper en oppmerksomhet til foredragsholder. May Brit skriver 
infolapp om agenda, møtetidspunkt og kakesalg, som Kjetil sender ut via 
Transponder.  
 
Leksehjelp – organisering og tilbud ble tatt opp ved forrige møte. Er 
saken tatt til diskusjon på skolen? Kjetil informerer om at det er tatt opp 
i elevrådet og enighet om at tilbudet kan være for de større barna, 
eventuelt fra 3 eller 4.trinn og oppover.  
 
Vanntemperatur – muligheten til å få kaldt vann i kranene? Kjetil har 
vært rundt og sjekket på hele skolen og sier at muligheten for kaldt vann 
er der. Kranen må bare være skrudd riktig innstilt.  

 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
Kjetil 
 
 
 
 
Kjetil 
 
 

3 Info fra skolen 

• Prosjekter skolen deltar i (forsknings- og elevprosjekter) 
Realfagsdag for hele skolen etter vinterferien. Da kommer 
Science Circus fra Jærmuseet.  
7.trinn var på forestillingen «Kule Kids» til Skeiane ungdomsskole 
og var svært fornøyd.  
Personell – Har fått flere lærere tilbake fra permisjon. Holder på     
med kabal ifh til neste år. Ingen utlysninger vil komme foreløpig.  

 Elevmiljø – foreldreundersøkelsen skal revideres, derfor blir ikke    
             denne sendt ut i år.  

Elevrådsmøte – månedlige møter fungerer godt. Ivrig gjeng og de 
større elevene får oppdrag for de minste trinnene (1 og 2) som 
ikke er med.  
 

Kjetil 

4 Saker FAU ønsker å ta opp med skolen  
Elever og foresatte ønsker flere lekeapparater som disser, rutsjebane og 
klatrestativ. Flere elever sier de savner det gamle klatre- og 
rutsjebanestativet.  
 

May Brit 



5 Skoledisko 20. mars 
4.trinn har ansvar. Bjørg Elen tar saken videre med foresatte og setter 
opp vakter, samt tar ansvar for innkjøp til kiosk.  
Nødvendige avklaringer med skolen. Vi ønsker at «tribunen» ryddes på 
dagtid av skolen. Kjetil bekrefter at dette skal de ordne. Bjørg Elen 
henter nøkler hos Edle på dagtid samt klasselister.  
Det er også mulig å bruke skolens lys- og lydanlegg. Kan være lurt å 
hente inn ønsker til spilleliste fra hvert enkelt trinn og videreformidle 
oversikt som er definert trinnmessig, slik at de større trinnene ikke har 
samme spilleliste som de yngste. Dette reagerte de på sist gang.  

May Brit 
Bjørg Elen 

6 Fritidstilbud i Julebygda 
Helene Berge er daglig leder i Julebygda og orienterer om fritidstilbud i 
bygda. Per nå finnes det Krik og Idrettslaget. Helene ønsker å starte 
Fritidsklubb, men trenger da hjelp av foresatte for å være med som 
vakter. Hun ønsket hjelp av FAU til å nå ut til foresatte om info og 
mulighet for rullering av vaktordning på samtlige trinn.  
FAU er skeptisk til å blande skole og fritidstilbud og det å pålegge 
foresatte på samtlige trinn om være vakter. Er det andre måter å nå ut 
til foresatte på? Og sjekke interesse for tilbudet?  

Helene  

   

 FAU-del av møtet  

7 FAU-økonomi 
FAU lager kake til foreldremøte 13.03.25 og håper på et godt salg.  

Linda 

8 17. mai komite 
7. klasse har meldt inn to representanter til komiteen.  
Fra 3. klasse har 1 foreldre meldt seg. Foretok loddtrekning på FAU møte 
i dag for å få siste representant på plass.   

Dagny 

9 Eventuelt  
Neste FAU- møte blir 24.04.25.  

 

 

Ref. Dagny  


